

交通信息：

1. 上海浦东机场—（乘机场大巴，约需 3 小时）—无锡—（乘的士，需半小时）—山明水秀大饭店（无锡市蠡溪路 999 号）

浦东机场发往无锡长途班车	10:10, 11:20, 12:20, 13:20, 14:20, 15:20, 16:20, 17:20, 18:20, 19:20	100 元
--------------	--	-------

浦东机场长途客运站：候机楼停车场二楼大巴停车区南端

2. 上海虹桥机场—（乘机场大巴，约需 2.5 小时）—无锡—（乘的士，约需半小时）—山明水秀大饭店

虹桥机场发往无锡长途班车：10:30-19:00，每小时一班，75 元

发车地点：虹桥机场停车场长途客运站

3. 上海浦东机场—（乘的士约需 1.5 小时）—上海交通大学徐汇校区教师活动中心（华山路 1954 号，15 日 15:30 之前）—（乘会务车，15 日 15:30 出发）—无锡山明水秀大饭店
4. 上海虹桥机场—（乘的士，约需 1 小时）—上海交通大学徐汇校区教师活动中心（华山路 1954 号，15 日 15:30 之前）—（乘会务车，15 日 15:30 出发）—无锡山明水秀大饭店
5. 无锡机场—（乘的士，约需 1 小时）—山明水秀大饭店

返程路线：

1. 无锡山明水秀大饭店—无锡汽车站（无锡火车站旁边）—（乘长途班车）—上海虹桥机场（或上海浦东机场）

无锡汽车站—上海虹桥和浦东机场专线发车时间：6:05、6:50、7:30、8:35、9:05、9:50、10:50、11:55、12:45、13:45、15:00、16:35

2. 无锡山明水秀大饭店—（乘的士约半小时）—无锡火车站—（乘火车约 1.5 小时）—上海火车站—（乘机场专线）—上海浦东机场或上海虹桥机场

无锡火车站—上海火车站动车大约每半小时一列，时间跨度为 08:00-21:00

上海火车站（太平洋对面）—上海浦东机场乘**机场五线** 5:30-21:00 发车间隔时间 20-25 分钟

上海火车站—上海虹桥机场乘公交车 941 路（火车站南广场上车）或乘的士

3. 17 日下午参观结束后，有会务车返回上海交通大学徐汇校区，如有需要可联系搭乘。

温馨提示： 返程机票和火车票需提前预定或购买

如有问题请联系 黄建平老师，13801606454

Traffic options:

1. **Shanghai Pudong Airport**----(by Coach,about 3 hours)----**WuXi**----(by Taxi,about half an hour)
----**Picturesque Hotel (999#, Lixi Rd.)**

Airport Bus Schedule From Coach Station (P1, 2F) of **Pudong Airport** to **WuXi**:

10:10, 11:20, 12:20, 13:20, 14:20, 15:20, 16:20, 17:20, 18:20, 19:20 100RMB

2. **Shanghai Hongqiao Airport**--- (by Coach, about 2.5 hours) ---**WuXi**--- (by Taxi,about half an hour) ---**Picturesque Hotel**

Airport Bus Schedule From Coach Station (P2,P3) of **Hongqiao Airport** to **WuXi**:

10:30, 11:30, 12:30, 13:30, 14:30, 15:30, 16:30, 17:30, 18:30, 19:30 75RMB

3. **Shanghai Pudong Airport**--- (by Taxi,about 1.5 hours) ---**Faculty Club, Shanghai JiaoTong University,Xuhui Campus,1954#,Huashan Rd.(Before 3: 30 PM,15th ,Oct.)**---(by Conference staff Bus) ----**Picturesque Hotel**

4. **Shanghai Hongqiao Airport**---(by Taxi,about 1hour)---**Faculty Club, Shanghai Jiao Tong University, 1954#,Huashan Rd.(Before 3: 30 PM,15th ,Oct.)**---(by Conference staff Bus)
----**Picturesque Hotel**

5. **Wuxi Airport**---- (by Taxi,about 1 hour) ----**Picturesque Hotel**

Return routes:

1. **Picturesque Hotel**—(by Taxi,about half an hour) —**WuXi Coach Station(next to WuXi Train Station)** —(by Coach,about 3 hours) —**Shanghai Pudong Airport(or Shanghai Hongqiao Airport)**

Coach schedule from Wuxi coach station to Shanghai Pudong Airport and Hongqiao Airport:

6: 05、6: 50、7: 30、8: 35、9: 05、9: 50、10: 50、11: 55、12: 45、13: 45、15: 00、16: 35

Location of Wuxi Train Station and Wuxi Coach Station



2. **Picturesque Hotel**—(by Taxi,about half an hour) —**WuXi Train Station**—(by Train,about 1.5 hours) —**Shanghai Train Station** —(by Airport bus) —**Shanghai Pudong Airport or Hongqiao Airpriort**

Train Schedule from Wuxi to Shanghai:

There is a launch every half an hour between 8:00 to 21:00

Airport bus Line 5 Schedule from Shanghai Train Station(opposite to Pacific Plaza) to Pudong Airpriort:

There is a launch every 25min between 5:30 to 21:00

From Shanghai Train Station(South Square) to Shanghai Hongqiao Airpriort, You can take City bus Line 941 on South Square or take a taxi since it is not far.

3. On the afternoon of 17th,Oct. Our conference staff bus will return to Shanghai Jiao Tong university, Xuhui Campus. If it match your schedule, you can choose it and contact with us.

Tips: In order to leave at the right time you want, You'd better book or buy the return air and train ticket one day before you leave.

If You Have Any Question , Please Contact +86 13801606454 , MS. Huang

The Map of Wuxi City



The Map Around The Picturesque Hotel

